《international journal of design science》投稿须知

一、收稿范围

常年征集本刊所设栏目的稿件,尤其是设计学类的技术、发展和研究等方面的稿件。

二、来稿须知

(一) 内容要求

- 1.我们欢迎以设计和其他科学方法研究设计的原创学术文章。如果文章介绍设计工作案例,应包括深入的理论分析或坚实的实地调查数据。提交的文章必须是原创的和未发表的; 并已经得到了所有合著者的批准。
- 2.要求论文具有创新性、学术性、规范性和可读性。语言为全英文,推荐的文章长度在 8000-15000 字之间,排版 8-12 页,并符合相关的文体格式要求(详见论文模板)。
- 3.所有投稿应在线提交,《international journal of design science》(简称 IJDS)建议您在撰写文章时使用 Word 2003/ 2007。
- 4.一稿不允许多稿提交。编辑部自收到稿件之日起 2 个月内发出录用通知或不录用通知; 如逾期未到,请发邮件向编辑部查询。
- 5. IJDS 按照标准程序,建立同行评审和编委会评审机制(每篇三次评审),根据评审结果公平、公正地决定录用。
- 6.作者对论文负全部责任。本刊编辑部有权对稿件或格式进行修改,所有实质性修改须 经作者同意。
- 7.如果作者同意发表文章,版权所包含的产权(包括任何媒体、语言或形式)将转让给 IJDS 编辑部。如果作者不同意,请提前说明。
 - 8. IJDS 不收取稿费或稿酬。如果需要翻译服务,则需要收取一定的费用。
 - 9.不涉及保密事项。

Instructions for Authors of international journal of design science

I. Scope of essay

Collect the manuscripts of the columns all the year round, especially the technology, development and research of design.

- 2. Instructions for contributions
- (1) Content requirements
- 1. We welcome original academic articles that study design with design and other scientific methods. If the article introduces design work cases, in-depth theoretical analysis or solid field survey data should be included. The paper must be original and unpublished; and have been approved by all co-authors.
- 2. Documents are required to be innovative, academic, normative, and readable. The article must be written in English, total words between 8,000-15,000 is recommended, typesetting is 8-12 pages, and meet the relevant style format requirements (see the paper template for details).
- 3. All submissions should be submitted online, and international journal of design science (IJDS) recommends that you use Word 2003 / 2007 when writing.
- 4. One draft is not allowed for multiple draft submission. The editorial department shall issue an employment notice or non-employment notice within 2 months from the date of receiving the manuscript.
- 5. IJDS will establish a peer review and editorial board review mechanism (each review for three times), and make a fair decision according to the evaluation results.
- 6. The author takes full responsibility for the paper. The editorial department has the right to modify the manuscript or format, and all substantive modifications are subject to the consent of the authors.
- 7. If the author agrees to publish the article, the property rights contained in the copyright (including any media, language or form) will be transferred to the IJDS editorial Department. If the authors disagree, please state in advance.
- 8. The IJDS does not charge any payment or remuneration. If a translation service is required, a certain fee is required.
- 9. No confidentiality matters are involved.